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PORSCHE CARRERA CUP FRANCE — SPA
Du 20au 23 juin 2024
Decision N°14
De / From College des Commissaires Sportifs / The Stewards of the Meeting

A/To Concurrent / The Competitor's Representative
N° 77 — CLRT Schumacher

Les commissaires sportifs, apres avoir regu un rapport du Directeur de Course de la Porsche Carrera Cup
France, ont examiné la question suivante et déterminent ce qui suit :

The Stewards, having received a report from the Porsche Carrera Cup France Race Director, have
considered the following matter and determine the following :

Pilote / Driver Louis PERROT

Concurrent /| Competitor CLRT Schumacher

Session Qualifying

Fait / Fact Meilleur temps au-dela des 107%du meilleur temps du pilote le plus rapide de la
session — Best lap beyond 107% of the best laptime of the fastest driver of the
session

Offence Infraction a l'article 13.3 du réglement sportif et technique de la Porsche Carrera
Cup France
Breach to the article 13.3 of the Porsche Carrera Cup France Sporting and
Technical regulations

Decision Le concurrent #77 est autorisé a prendre part a la course 1 et a la course 2 en

partant en derniére position sur la grille de départ
Competitor #77 is allowed to take part to the race 1 and race 2, starting from the
back of the starting grid

Reason Le pilote a réalisé son meilleur temps en séance qualificative au-dela des 107%
du meilleur temps du pilote le plus rapide de la séance en raison d’un probléme
technique. Il n’a pas réalisé de deuxiéme temps chronométré. Au regard de son
comportement en piste depuis le début de la saison et des temps réalisés en
essais libres 1 et 2, le College des Commissaires Sportifs décide d’autoriser le
concurrent #77 a prendre part aux courses 1 et 2.

The driver achieved his best laptime in the qualifying session beyond 107% of
the best time of the fastest driver of the session due to a technical issue. He did
not achieve a second lap timed. Considering his behavior on the track since the
start of the season and the times achieved in free practice 1 and 2, the Panel of
the Stewards decides to authorize competitor #77 to take part in races 1 and 2.
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